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(1) Algemeen beeld

en belastbaarheid

care

VWS: We bespreken met elkaar

ons beeld van de situatie rond

COVID 19 in de langdurige zorg,

en de belastbaarheid van de care.

Verenso vraagt of er

informatie is over de

oversterfte. Er is al een paar

weken sprake van oversterfte.

Afgesproken wordt dat wordt

gekeken naar mogelijke
verklaringen.

(2) deskundigen
beraad

RIVM: Geeft een toelichting op

adviezen van het deskundigen
beraad.

De adviezen zijn:
- Bij geen klachten hoeft niet

getest te worden
- De verplichte PCR test voor

zorgverleners hoeft niet

meer. Een antigeen
sheltest mag ook.

- Het mondmasker advies:

een zorgverlener moet bij
contact met

cliénten/collega’s bij
klachten een masker

dragen. Dit omdat niet

alleen COVID-19 een

probleem is, maar er ook

andere infecties mogelijk
zijn.

(3) isolatiebeleid in de

vvt

ActiZ: Wil spreken over

isolatiebeleid in de vvt. RIVM geeft aan dat hierin

geen veranderingen zijn.

ActiZ geeft aan dat er

verschil is tussen het beleid

voor de ziekenhuizen en in de

langdurige zorg. Dit terwijl
dezelfde vraagstukken spelen.
RIVM geeft aan dat hierover

discussie is geweest, maar

vanwege de uitvoerbaarheid

van de maatregelen is er voor

gekozen dit zo te laten. In de

ziekenhuizen is meer grip op

infectiepreventie. Ook zijn
bewoners in de langdurige
zorg minder goed
instrueerbaar. ActiZ geeft aan

dat we zouden moeten

vertrouwen in de

zorgverleners in langdurige
zorg. De NVAVG wijst op de

lengte van het contact tussen

bewoners en zorgverleners in

de langdurige zorg. ActiZ zegt
dat de maatregelen niet meer

aansluiten op de praktijk. De

IG] herkent dit beeld.

Verenso zegt dat de
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maatregelen in het ziekenhuis

minder strenge maatregelen
zijn dan in de maatschappij.
Ook zegt Verenso een

voorkeur te hebben voor een

gelijk aanpak in de gehele
maatschappij. Wenselijk is

hierover in januari te kunnen

spreken.
NVAVG geeft aan dat een

PCR test nodig kan zijn voor

een internationale reiscode

(QR). VWS zal hierop

terugkomen.

VWS zegt voor deze discussie

de adviezen van het

deskundigenberaad te zullen

volgen. Daarnaast is er

kabinetsreactie op het WRR

rapport terzake in

voorbereiding. Hierin liggen
mogelijkerwijs
aangrijpingspunten.

VWS vraagt of het voorzien is

of de isolatieregels op termijn
worden aangepast. RIVM

zegt na de kerstperiode naar

verdere afschaling te willen

kijken.

(4) vakantieperiode Het lijkt betrekkelijk rustig.
Kunnen we het COVID-19 overleg

stoppen tot begin 20237

(5) frequentie

koepeloverleg 2022

Gebruikelijk is een frequentie van

eens in de twee weken.

Tegelijkertijd wordt de agenda van

het koepeloverleg korter. Is een

andere frequentie voor de hand

Geconstateerd wordt het

huidige koepeloverleg minder

noodzakelijk is en dat er een

nieuwe vorm voor gevonden
moet worden om contact te

liggend? houden. Gestart kan worden

met een lagere frequentie. We

plannen nu voor eens in de

vier weken door.

(x) Sluiting

Voorraadagenda
Pm


